



Receive **\$1.00 OFF** any SunButter® product
 Recevez **\$1.00** de rabais
 sur tout produit SunButter®

Peanut Free Sunflower Seed Spread
Tartinade aux graines de tournesol –
sans arachides



www.SunButter.com
www.Facebook.com/SunButter
www.Twitter.com/SunButter4Life

MANUFACTURER'S COUPON

COUPON DU FABRICANT

Retailer: Red River Commodities, Inc. will reimburse you the face value of this coupon plus 8 cents handling for coupons redeemed in accordance with this offer. Do Not Double. Invoices proving purchase of sufficient stock to support coupon submissions must be provided upon request. Consumers are limited to one coupon per item per visit and are responsible for all taxes. Cash value is .0001 cents. Send all coupons to: SGFI/Universal, Unit 7-262, 91 Rylander Blvd., Scarborough, Ontario Canada M1B 5M5.

Au Détaillant: Red River Commodities, Inc. vous remboursera la valeur nominale de ce coupon plus 8 cents de manutention pour les coupons échangés conformément à cette offre. Aucun doublé n'est autorisé. Des facteurs prouvant des achats de stocks adéquats doivent être fournis sur demande. Les consommateurs sont limités à un seul coupon par achat et sont responsables de payer les taxes. Valeur marchande de .0001 cent. Envoyez tous coupons à: SGFI/Universal, Unit 7-262, 91 Rylander Blvd., Scarborough, Ontario Canada M1B 5M5.



Expires October 31, 2014

Limit one coupon per customer. Not valid with any other offers. Limite d'un coupon par client. Ne peut être combinée à tout autre promotion.